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Protokół Nr 4.2018 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 16 maja 2018 r. 

godz. 8:00 

 

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu uczestniczyło 7 członków 

komisji na ogólną liczbę 8 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył jego obradom pan Alfred Skura – Przewodniczący Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który powitał zarówno członków komisji, jak i osoby 

zaproszone. Następnie stwierdził prawomocność obrad. W chwili rozpoczęcia posiedzenia nieobecny pan 

Zbigniew Zięba. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2018 – 2034, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r., 

c) rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Opatowie 

o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2017, 

d) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opatowie o  stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2017 r., 

e) rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie porządku 

i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2017 r., 

f) utworzenia Technikum i włączenia go w strukturę Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie, 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na 

okres dłuższy niż 3 lata, 

h) zmiany uchwały w sprawie podziału powiatu opatowskiego na okręgi wyborcze, ustalenie ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym w wyborach do 

Rady Powiatu w Opatowie. 

3. Sprawy organizacyjne. 

4. Zamknięcie posiedzenia.  

  

Pan Przewodniczący zapytał, czy wszyscy otrzymali proponowany porządek posiedzenia. Członkowie 

komisji potwierdzili otrzymanie w/w porządku posiedzenia. 

 

 Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi bądź inne propozycje.   

Wobec braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został, przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia 

bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Pan Przewodniczący poprosiła panią Zofię Rusak – Skarbnik Powiatu o omówienie zmian w/w 

projektu. Pani Skarbnik Powiatu, po krótce omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 

2034. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu, wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 głosów komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Opatowskiego na 2018 r. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

c) rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Opatowie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 

2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Sylwestra Kochanowicza – Komendanta 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Opatowie, który przedstawił, informację Komendanta 
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Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Opatowie o stanie bezpieczeństwa powiatu 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2017.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do pana Komendanta. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

d) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opatowie 

o  stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2017 r. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Anecie Szostak-Walas Dyrektor Powiatowego 

Inspektoratu Sanitarnego w Opatowie, która omówiła  informację Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Opatowie o  stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 

2017 r. 

 

Pani Aneta Szostak-Walas poinformowała, iż bezpieczeństwo sanitarne powiatu opatowskiego 

w  2017 roku ocenia się jako zadawalające, nie budzące zagrożeń dla zdrowia i życia 

mieszkańców. Dodała, iż uzyskano poprawę stanu sanitarno-technicznego wielu zakładów pracy, 

placówek oświatowo-wychowawczych, zakładów pracy, zakładów opieki zdrowotnej oraz 

obiektów żywieniowo-żywnościowych, co skutkowało niewielką liczbą negatywnych ocen 

wystawionych na koniec roku sprawozdawczego. Natomiast działania w zakresie promocji zdrowia 

wywarły znaczący wpływ na czynniki determinujące zdrowie ludzkie. Wiedza i umiejętności 

zdobyte przez uczestników działań edukacyjnych wpłynęły na poprawę jakości życia 

społeczeństwa powiatu. Pani Szostak –Walas powiedziała również, iż została przeprowadzona 

akcja szczepień na pneumokoki, gdzie zaszczepione zostało 230 dzieci. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Maria Serwinowska, która zapytała, w jakim wieku dzieci zostały 

zaszczepione. 

 

Pani Szostak –Walas odpowiedziała, iż były to dzieci w wieku od 2-5 lat. Podkreśliła, iż akcja ta 

została przeprowadzona dzięki działaniom podjętym przez Starostę Bogusława Włodarczyka.  

 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania do pani Dyrektor. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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e) rozpatrzenia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie porządku 

i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2017 r. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana insp. Ryszarda Komańskiego – Komendanta 

Powiatowej Policji w Opatowie, który omówił sprawozdanie o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie powiatu opatowskiego za 2017 r. Pan Komendant podziękował za 

współpracę z samorządem powiatowym, jak i samorządom poszczególnych gmin. Kontynuując 

omówił, największe zagrożenia w ruchu drogowym. Poinformował, iż zagrożeniami są również 

narkotyki typu dopalacze, w których składzie są między innymi trutka na szczury czy majeranek. 

W odpowiedniej kombinacji dają niesamowitą siłę i lekarz nie ma możliwości odratowania. Pan 

Komendant podziękował także za zakup przez powiat narkotestu, a następnie poinstruował 

o zasadach jego działania. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do pana Komendanta. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż w ubiegłym roku 

Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny wraz z Powiatową Komendą Policji w Opatowie 

przeprowadzili cykl szkoleń edukacyjnych o dopalaczach, gdzie zaproszony był pan Adam Nyk - 

specjalista terapii uzależnień, kierownik warszawskiego MONAR-u. Dodał, iż spotkania te 

odbywały się w szkołach średnich na terenie naszego powiatu. Pan Bogusław Włodarczyk 

zaproponował, by w  czerwcu tego roku powtórzyć w/w cykl szkoleń na terenie powiatu. 

 

Członkowie komisji przyznali, iż trzeba powtórzyć takie spotkania z młodzieżą. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Szostak-Walas, która poinformowała, iż największy 

problem z narkotykami jest na terenie gminy Ożarów. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Komendant, który wyjaśnił na czym polega handel (biznes) 

narkotykowy w szkołach. 

 

Odbyła się krótka dyskusja w w/w temacie. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczak, który poruszył sprawy profilaktyki 

bezpiecznego poruszania się młodzieży po drogach. Zaproponował zakup opasek lub odzieży 

odblaskowej dla młodzieży szkół średnich.  

 

Odbyła się krótka dyskusja w w/w temacie. 

 

Pan Bogusław Włodarczyk powiedział, iż można przeprowadzić sondaż wśród młodzieży jaką 

formę odblasku wybrać. Zaproponował, aby zorganizować spotkanie z Komendantem Powiatowej 

Policji w Opatowie i dyrektorów szkół, by porozmawiać w w/w sprawie.  

 

O zabranie głosu poprosił pan Wacław Rodek, który podziękował panu Komendantowi za 

przedstawienie sprawozdania. Zapytał również pana Komendanta, cyt. „czy akcje policji są 

wyceniane w jakiś sposób, czy jest robota i trzeba ją zrobić, i ile taka akcja kosztuje”, ponieważ 

w zimie była akcja z bykiem, który uciekł z zagrody. 

 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie pan Komendant, poinformował, iż w policji jest system, 

który automatycznie liczy kilometry. Dodał, iż pamięta tą akcję z bykiem i uważa, że nie było tam 

zagrożenia życia, a przecież policja chroni życie i zdrowie ludzkie. 
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Odbyła się wymiana zdań pomiędzy panem Wacławem Rodkiem i Komendantem.  

 

Pan Komendant podsumowując powiedział, iż temat ten jest kolejnym punktem do szkolenia 

z odpowiednimi służbami, gdzie jedna ze służb wiodących podejmie decyzje w tej sprawie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

sprawozdania. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

W tym momencie z sali obrad wyszła pani Maria Serwinowska (godz. 8:22). Od tej chwili 

posiedzenie toczyło się w obecności 6 osobowego składu komisji. 

 

f) utworzenia Technikum i włączenia go w strukturę Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Marka Gołasę – Kierownika Wydziału 

Oświaty, Kultury, Kultury i Turystyki, który poinformował, iż pani Dyrektor Zespołu Szkół nr 2 

w Opatowie zwróciła się z prośbą o utworzenie Technikum działającego w systemie dziennym. 

Dodał, iż prośba ta podyktowana jest wnikliwą diagnozą środowiska lokalnego analizowanego 

podczas preorientacji zawodowej prowadzonej w regionie. Pan Kierownik powiedział, iż oferta 

nauki w nowej szkole adresowana jest do absolwentów gimnazjów i kształci w zawodach: technik 

informatyk oraz technik ekonomista. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania do pana Kierownika. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

W tym momencie z sali obrad wyszedł pan Gustaw Saramański (godz. 8:26). Od tej chwili 

posiedzenie toczyło się w 5-osobowym składzie komisji. 

 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata, 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu panią Marię Dziadczykowską – inspektora 

w Wydziale Geodezji w Referacie Gospodarki Mieniem, która powiedziała, iż w dniu 07.05.2018 r. 

Netia  S.A. z siedzibą w Warszawie, wystąpiła z prośbą o dzierżawę fragmentu dachu budynku 

o powierzchni ok. 1 m²znajdującego się przy ul. B. Ostrowskiego ps. Cichy, którego właścicielem 

jest Powiat Opatowski. Poinformowała, iż powyższy fragment dachu będzie wykorzystany na 

posadowienie masztu pod instalację linii radiowej, w ramach realizacji usług łącza 

telekomunikacyjnego dla Prokuratury Rejonowej w Opatowie świadczonych przez Netia S.A. 
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W tym momencie na salę obrad weszli: pan Gustaw Saramański i pan Zbigniew Zięba (godz.8:30). 

Od tej chwili posiedzenie toczyło się w 7 osobowym składzie komisji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania do pani inspektor. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który zapytał, czy ten maszt jest tylko 

potrzebny dla Prokuratury Rejonowej w Opatowie. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Maria Dziadczykowska, iż mamy oświadczenie, 

że maszt jest tylko na potrzeby Prokuratury Rejonowej w Opatowie, a nie innych osób. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

h) zmiany uchwały w sprawie podziału powiatu opatowskiego na okręgi wyborcze, ustalenie 

ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym 

w wyborach do Rady Powiatu w Opatowie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przygotowanego 

projektu w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału powiatu opatowskiego na okręgi 

wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym w wyborach do Rady Powiatu w Opatowie. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która poinformowała, iż 

w związku z tym, że Krajowe Biuro Wyborcze w Kielcach dokonało analizy weryfikacji ilości 

mieszkańców na dzień 31 grudnia 2017 r.. Ilość ta uległa zmniejszeniu, a w niektórych okręgach to 

powodowało, że z wyliczenia jednolitej normy przedstawicielstwa powoduje, że z okręgu nr 2 

Baćkowice, Iwaniska oraz Lipnik trzeba zmniejszyć o jeden mandat na rzecz okręgu nr 3 Tarłów, 

Wojciechowice oraz Ożarów. Oznajmiła, iż w tamtym okręgu urodziło się i jest więcej dzieci niż 

w okręgu nr 2. Pani Sekretarz dodała, iż w przedstawionej analizie jest pokazane, że podobna 

sytuacja miała miejsce w kadencji 2006-2010, czyli powracamy do tego co było wcześniej. 

Poinformowała, że przedstawiona propozycja w pełni spełnia wytyczne jakie otrzymaliśmy z KBW 

i podział na okręgi wyborcze jest stały. Nie ingerujemy w okręgi wyborcze a jedynie w liczbę 

mandatów.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu, wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 
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 „Za” - 5 głosów, „przeciw” – 1 głos (pan Ryszard Łucki) „wstrzymał się” – 1 głosów (pan 

Bogusław Włodarczyk). 

 

Ad. 3. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania w realizowanym 

punkcie posiedzenia. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego poinformował o przejściu do realizacji ostatniego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.4. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 8:40). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko  

 

 

Przewodniczący Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

 

Alfred Skura 

 


